
ÖPPET BREV                                                 OKTOBER 2016 

TILL BILDNINGSNÄMNDEN I VARA KOMMUN 

 

Hej 

 

Som vi förstår det är arbetet i full gång gällande planering och 

förberedelser inför ombyggnationen av Torsgårdsskolan.  Att 

inflyttningen blir ett år senare än vad man hoppades på från början är 

vi också införstådda med. Det vi har sett hittills av ritningarna ser bra 

ut.  Det känns bra att vi har fått vara delaktiga och att vi haft en öppen 

dialog. 

 

Vi från Västra/Parks föräldraförening undrar nu vad ni har för tankar 

kring lokalsituationen på Västra skolan inför nästa läsår? Det är redan 

fullt till bristningsgränsen på Västra skolan. Planen var ju från början 

att man skulle " härda ut" detta läsåret och sedan få flytta in i nya 

lokaler. Ny ligger denna inflyttning ytterligare ett år framåt i tiden.  

 

De elever som nu går i femårsgrupp på förskolan är många fler än de 

elever som går i årskurs 2 nu och som flyttar till Park skolan till 

hösten. Alltså kommer elevantalet på Västra skolan öka till nästa läsår 

och var skall dessa elever få plats?  Planerar man ytterligare en barack 

så som Linet? Var skall man ställa den i så fall? Går det att få tag på 

en sådan lösning i tid?  Vi förutsätter att löftet vi fått sedan tidigare att 

ingen klass skall flyttas till Torsgårdsskolan innan den är färdig står 

fast. Vi vil gärna få ta del av era (bildningschef. bildningsnämnd) 

tankar kring tänkbara lösningar i denna fråga. 

 

Finns det möjlighet att få till ett möte? 

 

Annars har Västra/Parks föräldraförening sitt nästa möte den 14/11 kl 

18.00 denna gång på Parkskolan och ni är varmt välkomna. 

 

Vänliga häsningar 

Västra/Parkskolans föräldraförening,  

genom ordförande Elin Gunnarsmo 

www.vastrapark.weebly.com 

http://www.vastrapark.weebly.com/

